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- Er redd jeg vet altfor lite om Hardanger! Det  
første som faller meg inn er jo natur. 

Kulturarbeideren: 



- Ha ha. Øhm… Hardanger er ikke et sted jeg har noen  

tilknytning til, men jeg kan jo prøve. 

  

1. Fantastisk vakkert sted. 

2. Jeg har en venn som bor i Granvin når han ikke er ute i  

verden og arbeider i krigsherjede områder. 

3. Om det hadde dukket opp et usedvanlig fristende jobbtilbud. 

Journalisten og forfattaren:  



- Hm. Det var et veldig interessant spørsmål! Jeg hadde lyst  

til å flytte til Voss senest i sommer, ihvertfall. Jeg tror det  

hadde vært viktig for meg å  

 

1. finne noe å leve av 

2. finne noe å drive med når jeg ikke jobber 

3. kunne reise og besøke barn, familie og venner på  

Østlandet uten besvær. 

Den intellektuelle:  



- Tja: interessant akademisk jobb, stort og billig hus  

eller leilighet, og infrastruktur så man kan komme seg  

kjapt til Gardermoen. 

Den kvinnelege akademikaren:  



- Hahaha….Naturen? Det hadde vel nesten vært  

hovedargumentet. Hva annet skjer i Hardanger? 

Hipsteren og bareigaren: 




